
Önkormányzati képviselői beszámoló 2020. 
 

Kalkó Gedeon  
 

 

 
 Köszöntök minden vácdukai lakost, illetve Vácduka eseményeit figyelemmel kísérő érdeklődőt. 
Szeretnék ismételten köszönetet mondani mindenkinek, akinek támogató segítsége lehetővé 
tette, hogy tevékenyen részt vehetek Vácduka jövőjének építésében. 

 A magam részéről igyekeztem minden ülésen részt venni és a rendelkezésemre álló információk 
birtokában kellő körültekintéssel, a település és a közösség érdekeit előtérbe helyezve meghozni 
az általam helyesnek ítélt döntést, legyen az akár népszerűtlen és egyesek részéről 
megkérdőjelezhető is. 

Az elmúlt évben több fejlesztés valósulhatott meg, illetve folyamatban van: Művelődési Ház 
felújításának első üteme, Mini Bölcsőde bővítése, Hegyalja út aszfaltozása. Elkezdődött a : 
Művelődési Ház felújításának második üteme, valamint a közeljövőben várható az Általános 
Iskola jelentős bővítése is, mely projekt jelenleg tervezési fázisban van. 

Tagja vagyok az Ügyrendi bizottságnak, ahol aktívan részt veszek a javaslatok kidolgozásában, 
döntéshozatalok előkészítésében, véleményezésében. 

Az Önkormányzati rendezvények hangtechnikai kiszolgálását is rendszeresen végzem. Sajnos az 
idei évben a Covid19 vírus miatt csak minimális számú rendezvényt tarthattunk meg. 

Tevékenyen részt vettem a Testületi ülések YouTube közvetítési technikájának tervezésében, 
kivitelezésében, valamint folyamatosan üzemeltetem is a rendszert.  

Településünkön első ízben megrendezett nagysikerű Vácdukai Vágtán, mely a Nemzeti Vágta 
előfutama volt, rendezőként és műszaki kivitelezőként vettem részt. 

Továbbra is azon fogok dolgozni, hogy az önkormányzat kellő konstruktivitással, a legtöbbek 
számára megfelelő döntések meghozatalával folytassa a megkezdett munkát. 
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